



Mötesprotokoll 2021.8  
2021-07-07 kl. 20.00

Närvarande: MM Magnus Månsson Ordf.  
PP Patrik Persson Viceordf  
LS Liselott Schönström Sekr  
LN Lennart Nielsen Kassör  
JP Jenny Pålsson  
MA Matilda Adolfsson  
MR Magnus Rugsveen

#### §§ 126 Mötets öppnande

MM öppnar mötet och hälsar alla hjärtligt välkomna.

#### §§ 127 Föregående protokoll

Protokoll 2021.7 godkändes.

#### §§ 128 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

#### §§ 129 Ekonomi/Budget

Ekonomi är god.

#### §§ 130 Styrelsens rapporter

LS har skickat mail till SGA, angående tekniker och domare, ej rally, då deras redan finns på Södras hemsida. Ingen SGA har svarat, skickar påminnelse i början av hösten.

Styrelsen har skrivit på hemsidan att riskanalys angående Covid-19 ska göras, för att få ett tävlingstillstånd. Styrelsen har fått telefonsamtal och mail, där man ifrågasätter detta. Det är utskotten som har beslutat att riskanalys ska göras. Mall att fylla i kommer att finnas på Södras hemsida. Till hjälp kan man använda de

riskanalyserna som utskotten har gjort. Länk till dessa, kommer att finnas på hemsidan. Så länge som pandemilagen gäller ska riskanalyser skickas in till tillståndsgivarna.

PP har varit i kontakt med förra SGA:n i karting. Han skulle lämna ut priserna för DM 2020 på SKCC tävling i Kristianstad. Han kom inte dit. Patrik kommer att hämta priserna och lämna dem till de klubbarna som är berörda. Lista med DM-resultat för 2020 ska skickas till PP. Kristianstad KK har varit i kontakt med medlemmar i Kristianstad, Malmö och Helsingborg, angående SGA uppdrag. Det finns de som kan tänka sig att vara med i en grupp (sportgrensgrupp) som tillsammans kommer att verka som SGA.

Mail från Peter Norrman, SGA i Racing, angående SSM 2-4 juli. Han tyckte att det var ett lyckat arrangemang, både organisatoriskt och Covidperspektiv. MR var på plats och håller inte riktigt med. Ur Covidperspektiv, hade inga tekniker i besiktningen munskydd, alla tävlande hade. Lite ringrostigt arrangemang, men trevlig tävling. Funktionärerna hade inte full koll, vilket la sordin på stämningen.

Södra har fått mail från Kurt Jonsson SBF, där han meddelar att det finns några klubbar i Södra som inte har betalt avgiften till SBF. Det finns en risk att de blir uteslutna om de inte betalar. LS skickade mail till berörda klubbar med en påminnelse att betala avgiften. Fick svar från några som tackade för påminnelsen.

JP tog upp regler gällande SM i RB. Hon har kontaktat Roger Engström, som lät meddela att regler för SM tävlingar ska godkännas av SBF:s styrelse, inte utskott eller distrikt.

LN, två klubbar har inte betalt sin årsavgift till distriktet. Påminnelser är skickade. Så länge avgiften inte är betald, kommer berörda klubbar inte få något tillstånd att arrangera tävling.

Mailsvar från Smålands Bilsportförbund, angående vår förfrågan om samarbete över gränserna. Tas upp vid nästa styrelsemöte.

## §§ 131 Styrelsearbete – planering

Vita listan diskuterades. Är teknikergruppen aktuell och jobbar den som det var tänkt? Dvs, att jobba över gränserna i de olika sportgrenarna och att rekrytera nya tekniker. Styrelsen kommer att bjuda in teknikerna till ett Teamsmöte 28/9. En arbetsbeskrivning för tekniker bör finnas, där det framgår att man har "God kännedom om det tekniska reglementet, för den sportgren som man representerar". Man ska också ha rätt utbildning till den utrustning som användes.

Kriterier för utmärkelser som delas ut på Konf Syd. Ska inte bara vara styrelsen som beslutar. Bör vara en oberoende grupp med någon eller några från styrelsen. Följande förslag till oberoende presenterades på mötet:

Mattias Svensson TMK speaker  
Löörs Svensson illustratör , fotograf Bilsport, Wheels mm.  
Tommy Svensson Motorbloggen  
Mikael Johansson Bilsport  
Claes G Elofsson hedersordförande Södra BF  
Janne Tromark Ordf Bilsportarvet.

För övrigt ska alla läsa igenom JP:s mail, angående förslag hur de som får utmärkelser ska presenteras mm.

## §§ 132 SBF – information.

Mail från Kurt Jonsson angående klubbar i Södra som inte betalt sin avgift till SBF( se vidare §§ 130).

Inget bestämt datum för Bilsportgalan, kan bli v2,3,4 eller v5.

## §§ 133 Sportgren/SGA

Ny ass SGA i folkrace, Michael Sörensen. JP uppdaterar hemsidan och LS vita listan.

PP pratar vidare med Kristianstad Karting Klubb om att göra en "sportgrensgrupp" i karting. Gruppen ska fungera som SGA, med en som är sammankallande.

## §§ 134 Utbildning

JP har kollat upp att det finns en digital utbildning för utbildare. 2x3 h, som arrangeras av RF SISU. Kostar 6100:-. Vi kontaktar Småland och frågar om de är intresserade att vara med. Kursen kommer att vara i höst och man kan i princip vara hur många deltagare som helst.

## §§ 135 Inkommen post/skrivelser/framkommande

Mail från Gert Andersson, distriktstekniker, homologeringstekniker samt teknisk chef för South Swedish Rally. Han äskade pengar för rallyverksamheten i Södra distriktet. Det gällde vågplattor med tillhörande transportväska, däcktolkar till asfaltdäck och turbotolkar.

Det framkom på mötet att det finns en teknikerlåda som Södra har betalt. Exakt vad den innehåller visste inte någon, men den ska lämnas till LN, så den kan kollas igenom. I fortsättningen får teknikerlådan bara användas på tävlingar i distriktet. Gert Andersson kan beställa det han äskade om och teknikergruppen blir ansvarig för utrustningen.

## §§ 136 Ärendebank

Fortfarande inte fått inloggning från Kai K. Beslut om att skapa en ny i Google Drive.

## §§ 137 Övrigt

Beslut om att det är styrelsen, SGA och den nya teknikergruppen som ska få full uppsättning profilkläder, jacka, tröja och piketröja. Övriga på vita listan får en piketröja. PP kommer att beställa en i varje storlek, så alla berörda kan prova.

Fick förfrågan från SGA i rally om att, när godkända protokoll läggs på hemsidan skickas de till SGA också. JP fixar detta.

LS har haft kontakt med Frankie Larsen på SBF angående miljöcertifieringar. Det kommer troligtvis att hållas en digital utbildning för de klubbar i Södra som missade förra utbildningstillfället. LS har skickat mail till berörda klubbar.

PP meddelade att han har haft kontakt med Thorsten Haappala angående filmning till projektet "Tjejer i motorsport". Han ställer gärna upp och hjälper till.

## §§ 138 Nästa möte

Nästa möte blir 5/8-21 kl. 20 via Teams

§§ 139 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras

Liselott Schönström

Magnus Månsson